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Abstract (en)
[origin: WO2017072293A1] The invention relates to a method for manufacturing a non-woven abrasive article, wherein non-woven fibers made of
a certain starting material are subjected to the method steps of forming a non-woven web and then consolidating the non-woven web. In order to
improve the homogeneity and the reproducibility of the obtained non-woven abrasive article, prior to the method step of forming the non-woven web
and/or prior to the method step of consolidating the non-woven web, the non-woven fibers are coated with abrasive grains in such a way that the
abrasive grains adhere to the starting material.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Herstellung von Schleifvlies, bei dem Vliesfasern eines bestimmten Ausgangsmaterials den
Verfahrensschritten einer Vliesbildung und einer nachfolgenden Vliesverfestigung unterworfen werden. Um die Homogenität sowie die
Reproduzierbarkeit des hergestellten Schleifvlieses zu verbessern, werden die Vliesfasern vor dem Verfahrensschritt der Vliesbildung mit einem
Kunstharz und mit Schleifkörnern derart beschichtet, dass die Schleifkörner mittels des Kunstharzes an dem Ausgangsmaterial haften.
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